
Akademický senát Vysoké školy polytechnické Jihlava  

 

 

 
Zápis z řádného zasedání Akademického senátu VŠPJ 

č. 1/2011  ze dne 23. 2. 2011 

 

Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK): 8   (viz prezenční listina) 

       za studentskou komoru (dále jen SK): 3               (viz prezenční listina) 

 

Omluveni: Mgr. Lubomír Vošta, Mgr. Antonín Přibyl, Daniel Czebe, Kristine Karakhanyan  

 

Hosté: Ing. Hana Pospíchalová, RNDr. Radek Stolín, Ph.D. 

Rektor VŠPJ Ing. Jakub Novotný, Ph.D. se omluvil. 

 

Celkem přítomna nadpoloviční většina členů senátu, zasedání je usnášeníschopné.  

Zasedání zahájil a řídil předseda senátu RNDr. Miroslav Kružík. 

 

Program: 

 

1) Volba zapisovatele a ověřovatelů:  

Michaela Machovcová, prof. Ing. Bohumil Minařík, CSc., Jitka Sedláková 

 

Hlasování: 

ANO = 11       NE = 0  ZDRŢEL SE = 0  SCHVÁLENO                          

 

2) Personální stav studentské komory v letním semestru 2010/2011 

Ve studiu pokračují studenti: Jiří Riedl, Kamila Kontríková 

Studentka Kristine Karakhanyan odjíždí na tříměsíční studium do Portugalska.  

Návrh: omluvit její absence na zasedání 

 

Hlasování: 

 ANO = 11     NE = 0  ZDRŢEL SE = 0  SCHVÁLENO      

                           

Student Václav Vítek úspěšně ukončil studium a již nemůže být senátorem. Na jeho pozici 

postupuje náhradnice Jitka Sedláková (zvolena náhradnicí ve volbách dne 21.10. 2009) 

Senát bere změnu na vědomí a děkuje studentu Václavu Vítkovi za činnost pro Senát. 

Student Daniel Czebe ukončí studium 28. 2. 2011. Na jeho místo postoupí náhradník 

Jakub Podhorský (zvolen náhradníkem ve volbách 21. 10. 2009). Senát děkuje Danielu 

Czebemu za činnost pro Senát. 

 

3) Delegáti studentské komory do Rady vysokých škol 

Dosavadní stav: řádný delegát Kristine Karakhanyan, náhradník Kamila Kontríková 

Návrh: řádný delegát Jitka Sedláková a náhradník Kamila Kontríková 

 

Hlasování: 

       ANO = 11              NE = 0              ZDRŢEL SE = 0           SCHVÁLENO 

 

 

 



 

 

4) Návrh na jmenování členů disciplinární komise 

 (ke schválení podle § 9, odst. 1f) zák č. 111/1998 Sb – dvouleté členství studenta) 

      V nejbližším období končí členství v Disciplinární komisi (dále jen DK) třem členům  

      (studentům): 

      15. 3. 2011 Zdeňkovi Jirků (obor Aplikovaná informatika) a Haně Moravcové (obor  

                         Cestovní ruch)  

      15.10. 2011 Vendule Shejbalové (obor Cestovní ruch) - tato studentka však s velkou     

                          pravděpodobností řádně ukončí studium již během 1. pololetí t. r.). 

  

      od 16. 3. 2011 

 - Oldřich Juřina (obor Finance a řízení) 

 - Radek Šaroun (obor Aplikovaná informatika) 

 

      od 15.10. 2011, resp. od ukončení studia sl. Shejbalové 

- Veronika Trešlová (obor Cestovní ruch)  

 

    Kandidáti byli navrženi ve spolupráci se studentskou komorou Akademického senátu     

VŠPJ, s kandidáty bylo jejich členství v DK projednáno a se jmenováním souhlasí. 

 

Hlasování:  

ANO = 11             NE = 0       ZDRŢEL SE = 0      SCHVÁLENO      

                          

5) Předloţeno k vyjádření podle odst. 2c) zákona záměr nabýt nemovitý majetek 

v areálu Legionářů  

     Nepoužívaná budova bývalé trafostanice, formou darování nebo odkoupením za  

      symbolickou kupní cenu. Je v zájmu školy uvolnit rozvojový prostor v areálu Legionářů  

     od břemen, která by mohla komplikovat případnou budoucí výstavbu. 

 

Hlasování: 

 ANO = 11  NE = 0        ZDRŢEL SE = 0        SCHVÁLENO                               

 
 

6) Informace ze zasedání Rady vysokých škol 

- Bude diversifikace, kategorizace škol (výzkumné, odborné, speciální) 

- Bude útlum krátkých Mgr. 

- Bude snížen koeficient kombinovaného studia na 0,67 

- Reálný pokles normativů -20 % za 5 let (2010 = -5 %, státní podíl  -8 %) 

- Musí začít synergie zdrojů 

- Bude uvolněna možnost měnit studijní obory 

 

 



 

7) Výroční zpráva o činnosti Akademického senátu 

Předseda senátu předložil zprávu za rok 2010. K diskusi se nikdo nepřihlásil. 

Hlasování: 

ANO = 11              NE = 0        ZDRŢEL SE = 0        SCHVÁLENO 

 

8) Termíny příštích zasedání senátu: 

Středa  23. 3. 2011 ve 13:30 hodin 

Středa  11. 5. 2011 ve 13:30 hodin 

Reserva na mimořádné zasedání středa 25. 5. 2011 ve 13:30 hodin 

Středa   22. 6. 2011 ve 13:30 hodin 

 

Hlasování:  

ANO = 11             NE = 0        ZDRŢEL SE = 0           SCHVÁLENO       

 

 

Různé: 

- Prorektor pro studium RNDr. Radek Stolín, Ph.D. vyslovil názor, že matematika by měla  

  být povinným předmětem pro studenty oboru Cestovní ruch. 

 

      - SZZ, počty absolventů a postupujících studentů.  

                    

 

Přílohy:  

- Zpráva o činnosti senátu v roce 2010 

- Záměr o nabytí majetku v ulici Legionářů 

- Návrh vedení školy na členy disciplinární komise z řad studentů 

 

 

Zapsala: Michaela Machovcová          …………………………………………  

Za správnost: prof. Ing. Bohumil Minařík, CSc.……………………………………… 

                        stud. Jitka Sedláková                        …………………………………………. 

Předseda akademického senátu: RNDr. Miroslav Kružík  ……………………………. 

 

 

 

 

 

 


